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Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Udvalgets medlemmer 

21. september 2017 

Fra: Erik Gram [mailto:erik.gram@firma.tele.dk]  

Sendt: 21. september 2017 12:18 

 

 

Kære folketing 

 

Det kan i mit fag vække undring, at "sammenkomsten" Dansk Energi har 

nedenstående ønske om at det offentlige skal øge deres finanslovsmidler til 

mindst 1 milliard kroner om året. Til en sektor der i forvejen klarer sig særde-

les godt og derfor burde klare sig selv med sin momsfrie eksport. Der er efter 

min mening overhovedet ingen grund til særskilt off.støtte af vare og tjene-

steydelser som i forvejen er eftertragtet, og ikke mindst efterspurgt. Så 

må/skal både de mindre og større udøvere selv indkalkulere det i fortjene-

sten fremfor at slide finansloven i stykker. 

 

Hilsen, arkitekt.Erik Gram Fuglehavevej 1, Måløv 

 

               TEGNESTUEN I FUGLEHAVEN  

                  erik.gram@firma.tele.dk 

               Beskikket bygningssagkyndig 

              Vi tegner huse som ikke set før  

                      tlf.4497 8017 

 

Dansk Energi | Vodroffsvej 59 | 1900 Frederiksberg C | 35 300 400 | 

info@danskenergi.dk  SKRIVER TIL MIG: 

 

 

Et ønske til næste energiaftale:  

 

Vi skal investere mere i forskning og udvikling! 

Vi bliver rigere, når udlandet vil have vores produkter. Vi skal fortsat være på 

forkant og forløse regeringens ambition om at fordoble eksporten af energi-
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teknologi til 140 milliarder kroner i 2030. Danske energi- virksomheder inve-

sterer massivt i forskning og udvikling. Det skal suppleres af, at de offentlige 

midler til forskning og udvikling i energiteknologi bliver øget til mindst én 

milliard kroner om året, mener Dansk Energi. 

     

Læs også  

 

Forsk dér, hvor det betaler sig 

Vi er i førerfeltet, fordi vi er gode til at bruge hovedet, opfinde og optimere. 

Derfor giver det mening at satse på forskning og udvikling, og at prioritere de 

danske styrkeområder, skriver Lars Aagaard, Dansk Energis adm. direktør, i 

Altinget. 

    

Redaktør Dorte Lindholm         
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